



St. Louis School
Circular No. 103 (25-26)

20th October, 2025

Dear Parents/Guardians,

Re: Peer Care Team Barbecue Activity 2025

In order to enhance the communication among Peer Mentors and S1 students, a Barbecue Activity will be held on 15th November, 2025 (Saturday). All peer mentors and S1 students are invited to participate. Details of the activity are as follows:

Barbecue Location	Deep Water Bay Beach
Date	15th November, 2025 (Saturday)
Place & Time of Assembly	St. Louis School, Basketball Court 8:15 a.m.
Place & Time of Dismissal	St. Louis School, Basketball Court 1:00 p.m.
Fee	\$30 (Includes the bus rental fee)
Content	Barbecue and Mini-game
Instructors	School Social Worker & Pastoral Care Teacher
Quota	40 for all S1 students (first come first served)

Please fill out the following reply slip and settle the fee on or before **31/10/2025 (Friday)**. Interested students should submit the reply slip and settle the fee with the social workers in the social worker’s room (A005b). All successful applicants will receive a **confirmation slip**. Should you have any queries, please feel free to contact **Mr. Yung Yat Pui (Pastoral Care Master)** or **Mr. Chan Kin Chung Kenneth (School Social worker)** at 2546 0117 (school).

(Mr. Yung Yat Pui)
for Principal

Reply Slip
Peer Care Team Barbecue Activity 2025

Circular No. 103 (25-26)

Dear Principal,

I *give/do not give permission for my child _____ of Class _____
(No.____) to participate in the Peer Care Team Barbecue Activity 2025.

Signature of Parent/Guardian : _____
Name of Parent/Guardian : _____
Parent’s / Guardian’s Contact Number : _____
Student’s Mobile Number : _____
Date : _____

*Please delete as appropriate.



聖類斯中學
通告第 103 號 (25-26)

各位家長/監護人：

「大哥哥計劃」暨 燒烤活動 2025

本校希望透過「大哥哥計劃」的活動，讓同學於閒暇舒展身心，並且在戶外活動中，可以與同學交流，特於週末期間，舉辦此活動。有關活動的詳情如下：

日期	2025 年 11 月 15 日(星期六)
集合時間及地點	上午 8 時 15 分，聖類斯學校籃球場
解散時間及地點	下午 1 時，聖類斯學校籃球場
活動地點	深水灣泳灘燒烤場
內容	燒烤活動及小遊戲
對象	應屆的中一同學及大哥哥
費用	\$30(連交通費)
負責人	關顧組老師、學校社工
名額	40 個中一學生，先到先得

現誠邀 貴子弟參加此項活動，同學需於 2025 年 10 月 31 日(星期五)或之前到學校社工室(A005b)交回通告及費用，所有成功參加的同學會得到一份確認回條。名額有限，先到先得。如有任何查詢，請致電 2546 0117 與容逸沛老師或學校社工陳健忠先生聯絡，謝謝！

此致
貴家長

校長
易浩權博士謹啟
(容逸沛老師代行)

二零二五年十月二十日

通告第 103 號 (25-26)

回 條
「大哥哥計劃」暨燒烤活動 2025

易校長：

本人 _____ (家長姓名) * 同意 / 不同意 敝子弟 _____ (學生姓名) _____ (班別) _____ (學號) 參加「燒烤活動 2025」。

家長/監護人簽名：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人聯絡電話：_____

學 生 聯 絡 電 話：_____

日 期：_____

*請刪去不適用者

#回條請於 2025 年 10 月 31 日(星期五)或之前交回學校社工陳先生，謝謝！#